

Date: 13 October 2024

التاريخ : 13 أكتوبر 2024

M/s Abu Dhabi Securities Exchange

السادة / سوق أبوظبي للأوراق المالية المحترمين

Subject: Expansion at Agility Logistics Park - Riyadh

الموضوع: توسعة مجمع أجيلنتي اللوجستي في الرياض

Reference to the above-mentioned subject, Agility Global PLC, would like to announce that one of its subsidiaries, plans for the final phase of expansion at the Agility Logistics Parks (ALP) warehousing complex in Riyadh.

بالإشارة الى الموضوع أعلاه تفيد شركة أجيلنتي جلوبال بي ال سي بأن إحدى شركاتها التابعة ستدشن أعمال المرحلة الأخيرة من مشروع "مجمع أجيلنتي اللوجستي" في الرياض حيث ستضيف 100,000 متر مربع من المستودعات التخزينية مما سيرفع إجمالي مساحة التخزين المتاحة للتأجير في المجمع إلى 551,368 متر مربع.

The expansion project represents an investment of 250 million SAR and will add 100,000 SQM of warehousing capacity to the complex, taking the total available warehousing space to 551,368 SQM. The first phase of the expansion will be ready and operating in Q1 2025.

تبلغ القيمة الاستثمارية لهذه التوسعة 250 مليون ريال سعودي. ومن المقرر البدء بتشغيل المرحلة الأولى من هذه التوسعة في نهاية الربع الأول من عام 2025

Best Regards

وتفضلوا بقبول فائق التقدير،،،

Tarek Abdul Aziz Sultan Al Essa
Chairman

طارق عبد العزيز سلطان العيسى
رئيس مجلس الإدارة

AGILITY GLOBAL PLC

Incorporated under Abu Dhabi Global Market (ADGM), Registration Number 000009397,
Office 3511, 35th Floor, Al Marqam Tower, ADGM Square, Al Maryah Island, Abu Dhabi, United Arab Emirates